
PROTOKOL Nr XLIX/24
z sesji Rady Miejskiej rv Sura2u rv dniu 28.02.2024 r. rv Miejsko- Gminnym

O6rodku Kultury w Sura2u.

Ad.l.
Obrady otworzyla i przewodniczyla Przewodnicz4ca Rady Miejskiej w Sura2u
Pani Agnieszka Edyta Filipczuk -Zamojda.
Na podstawie listy obecno5ci stwier.dzila prawornocno66 obrad. W sesji
uczestniczyli Radni, Burmistrz Sura2a, Sekretarz Grniny, Skarbnik Grniny,
soltysi.

Ad.2.

Pani Przewodnicz4ca przedstawila propollowany porz4dek obrad:
l. Otwarcie obrad XLIX Sesji Rady Miejskiej w Sura2u.
2. Przyjgcie porz4dku obrad.
3. Sprarvozdanie z rv-vsokoSci Srednich wynagrodzeri nauczycieli na

poszczeg6lnl,ch stopniach awansu zawodou,ego w szkolach prou,adzonych
przez Grnir.rg Sw'a2 za 2023r.

4. Projekt uchwaly w sprawie przyjgcia ,,Prograrnu opieki nad mvierzgtami
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdornnoSci zwierzqt na terenie Gminy
Sula2 na rok2024".

5. Stanowisko w sprawie wyodrgbnienia funduszu soleckiego na2025r.
6. Sprawozdanie z dzialalnoSci Grninnej Kornisj i Rozwiqzywania problem6w

Alkoholowych oraz Przeciwdzialania Narkornanii w Gminie Sura| za
2023 r.

7. Przyjgcie protokofu z obrad XLVIII sesji Rady Miejskiej w Sura2u.
8. Informacja Bunnistrza Sura2a z podjgtych dzialafi migdzy sesjami.
9. Zapytania i wolne wnioski.
l0.Sprawy r62ne.
ll.Zakohczenie obrad XLIX sesji Rady Miejskiej w SumZu.

Radni Rady Miejskiej w Stu'a2u porz4dek pzyjgli 14 glosarni zarprzy 14 osobach
obecnych. lmienny wynik glosowania stanowi zalEcznikdo protokolu.

obecny na sesji czlonek zarzEdu Powiatr-r Bialostockiego Pan Jan cradkowski,
zapoznal radnych ze swoim stanowiskiem w sprawie dzialajEcych na naszym
terenie Lokalnych Grup Dzialania. Szczeg6tnie w spr-awie no,#outworzonego
Storvarzyszenia LGD ,,S4siedzka Dolina" popierajqc stanowisko grnin w sprawie
nieprzyst4pienia do pouyZszego stowazyszenia. Zdaniem czlonka powiatu,
Pou'iat nie lloze nazuci6 innym samorzador-r-r/gur inour czlonkostwa
w Stowarzyszeniu. Wskazal Pan Gradkowski, iZ strategia norvo porvstalego
storvarzyszenia nie urvzglgdnia potrzeb rnieszkaric6w, przedsigbiorstw



poszczeg6lnych gmin, a jedynie skupia siq na projektach migkkich, tj.

syrnpozjum, karvg, broszury. Wskazal, iz Srodki finansowe kt6re przyznano

nowolltwozonelnu stowarzyszeniu nie przepadnq, a zostanq zwr6cone do Urzqdu
Marszalkowskiego, ktory porvinien oglosii nowy konkurs i pruekazal innetnu
stowarzyszeniu, byi rnoze bEdzie to Storvat'zyszenie LGD N.A.R.E.W. Czlonek
zarzadu powiatu przybli2yl radr.rym zadania zrealizowane w czasie ttwania
biezqcej kadencji. Zapoznal r6wnie2 radnych z zasadarni finasowania inwestycji
drogowych.

Ad.4.
Zapoznano radnych z projektern uchrvaly w sprawie przyjEcia ,,Programu opieki
nad zwierzgtami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomnoSci zwierz4t na terenie

Gminy SuraZ na rok2024".
Pani Dzien.rianiuk zwrocila sig z pytaniem, ile gmina rvydala w 2023r. na

realizacj e powy2szego Progratnu?

')

Ad.3.
Zapoznano radnych ze sprawozdaniem z wysokoSci Srednich wynagrodzeri
nauczycieli na poszczeg6lnych stopniach arvansn zarvodowe-eo rv szkolach

plowadzonych przez Grning Sura| za 2023r.
Pan Woloszczyk rvnioskowat, aby Pani Dyrektor Zespolu Szk6l i Plac6wek
OSwiatorvo- Wychowawczych przybli|yla ternat stypendi 6w wyplacan y ch przez

Urz4d Marszalkowski dla uzdolnionych uczni6w.
Dyrektor Zespolu Szk6l..., Pani Dorota Marczuk, wskazala, i2 powy2sza
infolrracja l4cznie z t'egulamineur zostarrie udostEpniona na naszej stror-rie

intelnetowej.
Pan Wyszkowska zwr6cila sig z pytanien.r, komu przysluguje to stypendium?
Pani Przewodnicz4ca stwierdzila, i2 stypendiun.r przysluguje uczniom kt6rzy
osi4gneli w ubieglyrn roku szkolnym wl'soka Sredni4 @owyzej 4,75) oraz

spetniajq dodatkowe kryteria, m.in. dochodowe poni2ej 2022 zl. netto na osobq

rv rodzinie.
Zdaniem radnej Pani Wyszkowskiej, te kryteria s4 niesprawiedliwe, gdy2 zdolne

dziecko u kt6rego doch6d w rodzinie zostal przekroczony nie uzyska stypendium
zl)rzgdu Marszalkowskiego. Te kryteria dyskryrninujq pewnq grupg dzieci.
Pani Przewodniczqca Rady wskazala, i2 rada nie ma wptywu na powyZsze

kryteria.
Sprawozdanie przyj gto bez uwag.
Pani Dyrektor Zespolu Szk6l... podzigkowala radnytn, Burmistrzowi Sura2a za

rvspanialq wspolpracg. Dzigki naszej wsp6lnej pracy nasze plac6wki sq na bardzo

uysokim poziornie. Dzieci i rrlodzie2 czujq sig w nich bezpiecznie

i szczgsliwie. Wszystkim staftujqcym w przyszlych tyborach Pani Dyrektor
2yczyla zwycigstwa.



Pan Burr.nistrz stwierdzil, iz jest to kwota zblizona do roku 2024. Zabezpieczono
na lok 2024 krvotg 46 tys. uwzglgdniajEc r-osnqc4 inflacjE.
Pani Dzienriar.riuk stwierdzila, i2 pracownicy Urzgdu podejmuj4 dzialania
zmierzajace do znalezienia domu zwierzgtom bezdornnym. Zwrocila siE radna
z pytaniem, ile, w zwiqzku zt4 akcj4, zaadoptowano mvierz4t?
Pau Bunnistrz strvieldzil, i2 rv roku 2023 ok. 15 szt. zrvierzqt bezdomnych
znalazlo drugi dom.
Pani Dziernianiuk stwierdzila, i2 popiera takie dzialania. Zwr6cila sie radna
z pytanien.r, ile w tej chwili zwier.z4tl ps6w z tel.enu r.raszej gn.riny znajduje siq
w schronisku ?
Pan Sekretarz stwierdzil, i2 takie inforn.racje sa do sprawdzenia. Nadmienil, iz na
rvczeSniejszych spotkar.riacl.r komisji przedstawiona zostala infoluracja z realizac.ii
powyZszego Programu i wszystkie infonr.racje zostaly tam zawafte.
Wnioskowala radna, Pani Dziemianiuk, o przygotowanie na najbliZsz4 komisjq
inforrnacji o efektach dzialania Urzgdu w tyrn zakr.esie.
Pan Jaroszko stwierdzil, iZ takie sprawozdanie powinno by6 przedstawione przy
uchwalani u,.Programu opieki nad zwierzgtami, itd,."
Radna Pani Wyszkou,ska zrvr6cila sie z pl,tanienr, jaka jest procedura uzyskauia
dofi nasou,ania do steryl izacj i ztvievgcia?
Pan Sekretarz stwierdzit, i2 r.nieszkaniec zainteresowany sterylizacj q zwierzEcia
odbiera z Urzgdu dokument uprawniajacy przeprowadzenie sterylizacji
w odpowiednio wyznaczonej plac6wce weterynaryjnej. Grnina doplaca 50%o za
wykonana sterylizacjg. Pozostale 50 % pokr.ywa urieszkaniec gr.r.riny.
Przyst4piono do glosowania projektu uchwaty.
Wynik glosowania: I I os6b za, 3 osoby sig wstrzymaty, pny 14 osobach
obecnych. Lnienny wynik glosowania stanowi zalqcznikdo pr-otokolu.

Ad.5.
Stanowisko w sprawie wyodrgbnienia funduszu soleckiego na 2025r.
Pan Sekretarz stwierdzil, iZ na spotkaniach obu komisji radni zdecydowali
o wyodrgbnieniu 6rodk6w z bud2etu grniny na fundusz solecki na rok 2025.
Pani Przewodniczqca stwierdzila, i2 na jednej z komisji zdecydowano
o ptzeznaczeniujakiejS czgSci Srodk6w z funduszu soleckiego na oSwiatE, zaS na
drugiej kornisja zdecydowala o przeznaczeniu czESci 6rodk6w z funduszu
soleckiego na o(wietlenie uliczne i utrzyrnanie Swietlic wiejskich oraz drog
grninnych.

Ad.6.
Zapoznano radnych ze sprawozdaniem dzialalnoSci Grninnej Kornisj i
RozwiEzywania Problern6w Al koholowych oraz Przeciwd zialania Narkomani i
w Grrrinie Sura? za 2023 r.,

Sprawozdanie przyjgto bez uwag.

_)



Ad.7.
PrzyjEcie protokotu obrad z XLVIII sesji Rady Miejskiej w SuraZu.
Pt'zystqpiono do glosowania protokolu.
Wynik glosowania: 14 os6b za, przy 14 osobach obecnych. Imienny wynik
gtosowania stanowi zal4cznik do protokolu.

Ad.8.
Burmistrz SuraZa, Pan Henryk Lapifiski, przedstawil informacjg z podjgtych
dzialah nriedzy sesjarni, tj.:
- udzial w posiedzeniu Zarzydu Stowarzyszenia LGD N.A.R.E.W. z udzialem
Prezesa Stowarzyszenia LGD ,,Sqsiedzka Dolina". Na tyrn zarzydzie gn'iny
nadal podtrzymaly stanou,isko rrie plzl,stqpienia do nowoutwolzonego
Stowarzyszenia,
- spotkanie z Dyrektorem Powiatorvego Zarzydu Drog w sprawie budowy
wyniesionych przej36 na terenie grniny oraz przebudowy drogi na odcinku Sura2-
tr-apy,
- spotkanie z projektantem, inspektorern nadzoru i wykonawc4 modernizacji stacj i
r-rzdatniania u,ody w Sura2u; prace przebiegajq zgodnie z harrnonograr.nem,
- spotkanie rv Sokolacl'r czlonk6rv Stowarzyszenia Gmin G6rnej Narwi w sprawie
gospodarki odpadami,
- udzial w walnym posiedzeniu OSP w Sura2u. Odbylo sig oficjalne przekazanie
lodzi dla OSP,
- spotkanie z Komendantem Miejskim Policji w Biatyrnstoku celem podpisania
porozumienia do pozyskania Srodk6u, finansowych na realizacje programu

,,Razem bezpieczniej itd."(rozbudowa rnonitoringu na terenie gminy SuraZ),
- udzial w Naradzie podsumowuj4cej rok 2023 Kornendy Paristwowej Stra2y
Po2arnej w Bialymstoku,
- spotkanie z wykonarvc4 Programu funkcjonalno - u2ytkowego na modernizacjg
Swietlic w Zawykach i w Kowalach,
- spotkanie z wykonawc4 Programu funkcjonah.ro - u2ytkowego na n.rodernizacjg
budynku UrzEdu i szkoly podstawowej rv Sura2u,
- udzial w Naradzie podsumowuj4cej rok 2023r. Kornendy Wojew6dzkiej Policji
w Bialymstoku.

+

Ad.9.
Zapytania i wolne wnioski.
Pan Sekretarz zapoznal radnych z infonnacj4, o kt6r4 wnioskowali radni,
dotycz4c4 poniesionych kosa6w na realizacjE Programu opieki nad zwierz€tami
bezdomnymi.
Pan Woloszczyk stwierdzil, i2 coraz czgSciej stycha6 o obecno5ci wilk6w na
terenie naszej gn-riny. W zwi4zku z tyn-r, radny wnioskowal, aby zapr osi6
odpowiednio przeszkolone osoby celem przekazania rnieszkaicorn informacji,
jak naleZy zachowai sig przy spotkaniu z wilkiem.



Ad.10.
Sprawy r62ne.
Soltys Rynek, Pan Litwiliczuk, stwierdzil, i2 na ostatniej sesji wnioskowal
o wskazanie kwoty za pr4,gotowanie dokurnentacji na dr-ogg Rynki-Sredziriskie,
jednak do tej pory nie uzyskal powy2szej intbnnacji.
Pan Sekretarz stwieldzil. iz takie informacje sa ujgte w uchwale budzetowej, kt6ra
zostala uchwalona przez Radg Miejsk4 w Surazu.
Soltys_Rynek zwr6cil sig z pytaniem do radnego powiatu pana Gradkowskiego,
kiedy bgdzie wykonana droga powiatowa Rynki-S.edzinskie? Zdaniern sohysa,
obecna droga jest bardzo niebezpieczna, wigc czas i pora zrealizowad t4
inwestycjg.
Pan Gradkorvski zapoznat radnycl.r z zasadan"i dofinansorvania inrvestycj i
drogorvych z uwzglgdnieniem u,kladu finanso*,ego gminy i porviatu. Stwierdzil,
i2 najwaZniejszyn.r pliorytetowyrn zadaniern jest wykonanie mostu na rzece
Narew (Doktorce-Strabla) l4czEcego dwa powiaty: bialostocki i bielski. zarz4d
Powiatu wyst4pil z wnioskiem do Ministra o sfinansowanie powyzszego zadania.
Rzqdorvy prograrn 2qda konkretnej dokumentacji technicznej. Jednik przy jej
opracowaniu, niezbgdne jest prrygotowanie oceny oddziatywania na srodowisko,
kt6ra trwa okolo roku. Zapoznal radnych z planarni inwestycyjnymi powiatu na
przyszlE kadencje.
Sohys Rynek stwierdzil, i2 w dalszym ci4gu nie otrzymal odpowiedzi na swoje
zadane pytanie.
Pani Przewod niczaca stwierdzila, i2 co sesja udzielana jest odpowiedz sohysowi
w sprawie drogi Rynki-Sredzifiskie. wskazujqc, iz jej iealizaija mozliwa bEdzie
ze wzgledu na bardzo wysokie koszty pod warunkiern otrzymania dofinansowania
z zewnatrz.
Soltys Rynek zwr6cil sig z pytaniem, ile czasu jest wa2na dokumentacja na t4
drogg?
Pan Burmistrz, po ruz kolejny, stwierdzil, i2 koszt tej dokumentacji wyni6sl 101
tys. zl. rv tyn 50Yo Powiat i 50% Gmina Su.az. powiat w ubieglym roku zlozyl
wniosek na dofinansowanie tej drogi do programu Rozwoju Dr6g Lokalnych.

tlednak wniosek nie uzyskal wymaganej punktacji. Gdy tylko zostanie oglosiony
kolejny nabor, Powiat zlo2y kolejny wniosek. Grniny nie stai na wykonanie tej
drogi bez dofinansowania z zewn4trz, gdyZ koszt jej wykonania to kwota ponad
l6 mln. zl. Projekt na t4 drogg zostal rvykonany r6rvnie2 dlatego, zeby,rozna bylo
wyst4pii o Srodki z zewnalrz. Dokumentacja na dr.ogg, jest wahna trzy lata.

l

Pan Bu.rrristrz stwie'dzil, iz powyzsze infb'macje byty publikowane na naszycl.r
stronach internetowych, ale powt6rzymy ich publikacjg.
Pan owczarczuk rvnioskowal o zaproszenie r.ra sesjg przedstawiciela instytucji
opiekuj qcej/nadzoruj 4cej gatunek wi lka.



Pani Plzewodniczqca stwierdzila, i2 aktualizuje siE jedynie kosztorys,
a dokumentacja jest wazna do momentu jej zrealizowania.
Radny, Pan Danilczuk strvierdzi, iZ wydlulajqc realizacjg tej inwestycji w czasie
jej koszt bedzie corazwy2szy.
Pan Gradkowski stwierdzil, i2 u, 100%, to zadanie zostanie zgloszone do

Programu Rozwoju Drog Lokalnych, gdyZ jest gotowa dokumer.rtacja.
Radny, Pan Woloszczyk, zwr6cil sig z pytaniern, czy powiat bielski rownie2
dolo2y sig do remontu mostu lqczEcego dwa powiaty?
Par.r Gradkowski stwierdzil, i2 pa{ycypacja w kosztach bgdzie, ale wysokoSci jej
nie znarny na chwilq obecn4. Na tq chwilg powiat bialostocki pokrywa wszystkie
kosrty zwi4zane z opracowaniem dokumentacji oddzialywania na Srodowisko.
Radna. Pani Dzienrianiuk, zwr6cila sie z pl,taniern do radnego porviatu Pana

Gradkowskiego, kiedy Powiat zamielza realizorvad rernont drogi powiatowej od

Sura2a rv kierunku TuroSni Dolnej oraz drogi porviatowej od Sura2a w kierunku
Lapy?
Pan Gladkowski stwierdzil, i2 dokun.rentacja na drogg SuraZ-TuroSri KoScielna
jest juZ gotowa. Cyt. ,,Nie mogg zagwarantorvai zaRz4d, ile przydzieli Srodk6w
na pou,iat bialostocki" i kiedy zacznierry icl.r realizacje. W norvej kadencji
Powiattr, nowy zatzad bgdzie te wr.rioski lozpatr),u,al i odpowiednio kielorval.
Pani Dziernianiuk shvierdzila. i2 te zadania sE zaleZne od tego czy dostanierny
dofinansowanie z zewn4trz, ale czy istnieje szansa aby do czasu ich realizacji,
napra'n,ii nawierzchnie drogi juZ tetaz na odcinku Sura2- TuroSri Dolna za

miejscowoSciq Korvale (po prau'ej stronie drogi)'?
Pan Gradkowski stwierdzil, i2 zostanie dokonany przeglqd dr6g powiatowych na

terenie gminy i te kt6re wymagajq napraw zostanq wykonane.
Radny Pan Sosnowski podziEkorval radnemu Powiatu za dobr4 wsp6lpracq
z gmin4, dzigki czemu przy wsp6lnym finansowaniu inwestycji drogowych mamy
pigkne drogi. Zwr6cll sig radny z pytaniem do Soltysa Rynek, czy juz w koficu
zoslal zlo2ony atlas do 6wiczefi zakupior.ry ze Srodk6w funduszu soleckiego?
Soltys Rynek stwierdzil, i2 jeszcze zostanie zloZony?
Radna, Pani Klosko, w irnieniu srvoim i irnieniu Prezesa OSP w Sura2u

podzigkowala Panu Gradkowskiemu za dobr4 rvsp6lpracg. Nasza jednostka OSP
zawsze rnogla liczyd na wsparcie finansorve. Liczymy na dalsza wsp6lprace
i nriejnry nadzieje, 2e bEdzie hrvala, jak naj dlu2ej.
Pani Przewodnicz4ca Rady w irnieniu calej Rady Miejskiej w Sura2u
podzigkowala przedstawicielowi Powiatu za dobrq wsp6lpracE zar6wno z Panem

Starost4, jak i z calym Zarzqd,em Powiatu.
Soltys Leszni, Pan Tworkowski, rvnioskorval do radnego powiatu o rozwi4zanie
problernu zalewania dzialek pryrvatnych przy drodze powiatowej w Leszni.
Sprawa ta jest ju2 prowadzona przez Powiat oraz Wody Polskie.
Radny, Pan Mlodzianorvski, rvr.rioskorval do radr.rego porviatu

o trsu.rigcie/przesuniEcie slup6rv telekomunikacyjnych ze 6rodka chodnika pny
drodze powiatowej w Zawykach.

6



Radny, Pan lg,acy Ka.rczer,vski, odczytal oraz przedlo2yl na piSnrie
pods umowanie obecnej kad encj i, kt6re stanowi zalqcznikdo protokotu.
OdnoSnie odczytanego podsumowania obecnej kadencji.
Parr Burmistrz stwierdzil, i2:
- ulica 

.Cmentarna byla ujgta w zlo2onT,nt wniosku clo polskiego Ladu, jednak
rvniosek nie uzyskal wymagarej punktacji. Na dzien dzisiejszy zebrano z uricywierzchnia warctwg blota.
- dro-ea dojazdowa do rzeki (pierwsza po prawej stronie za Sura2em w kierunku
I-ap.) g,rinna, o kt6rq wnioskuje radny punku..r.*rki, jest w tej chwili pod wodai niewiele mo2na na niej wykonai. Wycigto wcze5niej wzdlu2 tej drogi
zakrzaczenie i oczyszczono row. Ta droga co r.oku jest zalewana prze, *oag, uUyja utu'arclzi6 nale2aloby nawiesi ok. 0.i metra kr..szv\r,a. Koszt rernontLr bylby
bardzo.wysoki, a kor.zystaj4 z niej tylko wgdkarze i tury5ci.
Pan Bibulowiczstwierdzir,.i|na dzieri dzislejszy jest wykonywana dokurnentacja
n1 

9.99q 
powiatowa Sura2 -Bialysrot ao ttnca gminy Sura2, a co z dalszym

odcinkiem drogi polo2onej na terenie gminy TuroS'ri KoScielna?
Pan Gradkowski stwierdzil, iz nie jesito jego okgg wyborczy i nie chcialby siEza radnl,ch z tego ol<rEgu 

_rvypo*,iacla6. 
-yt. ,,N;. prry.1..hut"n.r ,r,r; ,'ofrie

kampanii. rvybo'czej, rzecz jesitego rodzajJ, ze naj lepiej" ka,rpania *ybo..ru
rvychodzi na swoim terenie. Bylem zapros.ory pr.r) przewodnicz4c4 RaOy i zato dziEkuje"' odnosnie spmw poruszonych priez parisrwa na dzisiejszej ies.yi,poinfo,ruje Radg po dokonanym prregt4Arie a.6g, w p6Zniejsryr., t.i,rrini".
PanO.wc.zarczuk: ,,bgd*c radnyrn przei dwie kadJncje nie rrytoruno przezg lat.2adnej drogi w miejscowo5ciach Rynki,, Sredziris-kie, wiic nie aii*_y ,i9
oburzeniu soltys6w i radnego z tego okrggu,, . Zdaniem radnego, rno^u UyfoUy
chocia2 uyremontowai clrogg gminn4 o kfr4 wnioskqiq.
Pan woloszczyk stwierdzil, iz pozyskalism y przezten okres rekordowe srodki na
lopll*". naszych dr6g. MySlE, z9 yldnt powiatu bEdzie monitowal nasza drogERynki- Sredziriskie i w przyszloSci i tq-diogg wykonamy. podzigkowal ,idry ,u
dobrq u,sp6lpracg z porviatern.

Zakoiczenie obrad sesji Rady Miejskiej rv SuraZu o godz. 1200.

Przervodni czacy Rady Miej skiej

Przew dnic
Fili ZPani Agnies zka uk-Zarnojda
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Protokolorvala: S. Filipczuk Agnie a -Zamojda

Ad.II.



suRAz DNn 28.022024

PODSUMOWANIE RADNEGO W TATACH 2OI8.2O2}
1. PROSZE PANA EURMISTRZA NA ZAKONICZENIE KADENCJI O UTWARDZENIE WYJAZDU

Z ULICY CMENTARNEJ NA ULICE KOSCIELNA I WYJAZD Z ULICY PLACOWEJ NA ULICE
MOSTOWA JAK I NA ULICE PITSUDSKIEGO, BEZ TEGO UTWARDZENIA NA KOI.ACH
WSZYSTKICH MASZYN PRZY WYJEZDZIE JEST WYWOZONY PIACH, KT6RY
ZANIECZYSZCZA ULICE KOSCIENA PITSUDSKIEGO, MOSTOWA I RYNEK KOSCIELNY.
PRAGNE PRZYPOMNIEC, ZE PAN BURMISTRZ OTRZYMAT TELEFON DO DOSTAWCY
GRUZU OTRZYMAT OKOTO P6t ROKU TEMU. TEN PROBLEM JEST PRZYPOMINANY OD
KILKU LAT, A BRAK JAKICH KOLWIEK EFEKT6F TEJ SPRAWY.

2. DZIAT.KA GMINNA NR.1 SIUZACA JAKO DOJAZD DO RZEKI JEST W OPTAKANYM
STANIE IJEST NIE PRZEJEZDNA, KILKA LAT TEMU NAPISATEM W TEJ SPRAWIE PISMO
DO PANA BURMISTRZA NA KT6RE OTRRZYMAIEM ODPOWIEC,ZE JEST POPRAWIONA
,ALE LEPIEJ TEGO NIE KOMENTOWAC JAK TO,BYtO ZROBIONE, MOZNA DZIS
ZOBACZYCJAK WYGLADA.

3. BYt. PRZEJAZD KONTROLNY PO ULICACH IGMINNYCH DROGACH CELEM KONTROLY
ICH STANU. PO WM PRZEGLqDZIE BYt SPISANY PROTOK6t, ALE JEGO EFEKTU JEST
BRAK, BO NA PRZYKTAD DROGA BIEGNACA PRZY CMENTARZU W KIERUNKU P6L NA
KToREJ POWINIEN BY. WYKONANY PRZEPUST DO DNIA DZISIEJSZEGO BRAK, NIE
WSPOMNE W JAKIM STANIE JEST TA DROGA DZ6.

4. NASTEPNA SPRAWA ROK ROCZNIE PROSZE O WYREGULOWANIE ZAPALANIA I

GASZENIA SWNTET ULICZNYCH CZYLIlEBY ZAPALATY SIE 15 MINUT PO ZACHODZIE
STONCA JAK I GASIY 1.5 MINUT PRZED WSCHODEM StO(CA .

5. KILKA tAT TEMU ROZMAWIATEM Z PANEM BURMISTRZEM O PRZYWIEZIENIU
DUZEGO KAMIENIA POLNEGO NA PLAC PRZY RYNKU KOSCIELNYM, A JA ZAM6WIE
TABLICE NA KT6RE' BYTBY NAPIS PLAC POWSTANCoW IMIENIEM MICHAIA
LASKOWSKIEGO, BO TEN CZTOWIEK ZOSTAI TAM POWIESZONY BYSMY DZSIAJ MOGLI
zye sporo.lnrr rzacuowae wonoSc.

6. PROSZE PANA SEKRETARZA O DZIATANIE KIOSKU PRZY KAPLICZCE NA RYNKU
xoScre Lruvnn w laxt spos6s ua ozntlc , n rute ruRvScno *,, tru*or4. ,o^
SEKRETARZ TTA6Wt ZT PO GWARANCJI PRZEROBIMY TO ZATACZANIE, JUZ CHYBA
GWARANCJA MUA TO I PRZTR6SXA N OZLIWA-

7. NIE MOZNA BY NIE WSPOMNIECTEZITEGO ZE ZATYCH LAT URZEDOWANIA
zosrAto zRoBloNycH K|LKA UL|C t CHOOwtX6W, WvHatarun oSwrETLEN|A
uLtczNEGo NA BARDztEJ oszczEDNEGo,BtERzAcycH neuorur6w euoyNJr6w
SZKOIY,PRZEDSZKOLA,BUDYNKU GMINNEGO I WIELE INNYCH DROBNYCH NAPRAW
rr6nycH.lEsr Nrrspos6e rcH wyrure rvrf.

Z POWAZANIEM RADNY

IGNACY KARCZEWSKI

&)



SURAZ

PROTOKOT. GLOSOWANIA
z dnia 28 lutego 2024 r.

Glosowanie jawne
Lrczba uprawnionych do glosowania: 15
Liczba oddanych glos6w: 14

Rezultat glosowania: Przyjqto
oddane:

Punkt
pozqdku

obrad

Pzedmiot glosowania Pzeciw Wstzymujqcy

1 P rzyjecie porzqdku obrad. 14 0 0

Kzysztof Bibulowicz ZA
Miroslaw Danilczuk ZA
Julita Dztemtaniuk ZA
Agnieszka Edyta Filipczuk ojda ZA
Pawel Jaroszko ZA
I gnacy Karczewski ZA
Agnieszka Klosko ZA

Mlodzianowski ZA
lwona Nowicka ZA
Eogdan Owczarczuk ZA
Kzysztof Pafkowski ZA

owsn ZA
Marian ZA

Hal ina Wyszkowska ZA

1t1



SURAZ

PROTOKOT- GI-OSOWANIA
z dnia 2S lulego 2024 t.

Glosowanie jawne
Liczba uprawnionych do glosowania: 15
Liczba oddanych glos6w: 14

Rezultat glosowania: pzyjgto
oddane

Punkt
pozqdku

obrad

zedmiot glosowaniaP Za Pzeciw WstrzymujEcy

Z ekt uchwaly w sprawie
przyjecia ,,Programu opieki nad
zwierzQtami bezdomnymi oraz
zapobiegania bezdomonosci atiezqt
na terenie Gminy SuraZ na rck 2024,, .

ProJ '11 3

Kzysztof Bibulowicz
ZA

Miroslaw Danilczuk
WSTRZ

ita DziemianiukJu
ZA

Agnieszk. Edyta Filipczuk- amojda ZA
JaroszkoP

WSTRZ
gnacy Karczewski

ZA
Ag nieszka Klosko

ZA
Ktzyszlo Mlodzianowski

ZA
lwona Nowicka

ZA
Bogdan Owczarczuk

WSTRZ
zysztof PankowJkiK

ZA
Adam Sosnowski

ZA
arian WoloszczykWieslaw M

ZA
ina WyszkowskaHal

ZA

1t1

0



SURAZ

PROTOK6t. GT.OSOWANIA
z dnia 28 lutego 2024 r.

Glosowanie jawne
Llczba uprawnionych do glosowania: 15
Liczba oddanych glos6w: 14

Rezultat glosowania: Przyjgto
Glosy oddane:

Punkt
pozEdku

obrad

Pzedmiot glosow'ania Za Pzeciw Wstzymuiqcy

J Przyjgcie protokolu z obrad XLV|ll sesji
Rady Miejskiej w Surazu.

14 0 0

zysztof BibulowiczK ZA
DanilczuMi ZA

Julita ianiuk ZA
moJdaAgnieszka Edyta Filipczuk- ZA

awel Jaroszko ZA
gnacy Karczewski ZA

Ag nteszka Klos ZA
Krzysztof Mlodzianowski ZA
lwona Nowicka ZA
Bogdan Owczarczuk ZA

kowskiKrzysztot ZA
am SosnowskiAd ZA

Wieslaw Marnn Woloszczyk ZA
WyszkowskaH a lina ZA

111


